
 
PROTOKÓŁ NR  79 / 2008 

posiedzenia 
Zarządu Powiatu Wągrowieckiego 

z dnia 06 marca 2008 roku, 
które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wągrowcu. 

Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godz. 8.30, zakończono o godz. 11.00 
 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Michał Piechocki   - Starosta Wągrowiecki 
2. Tomasz Kranc   - Wicestarosta 
3. Andrzej Bielecki   - Członek Zarządu Powiatu 
4. Wiesław Ewertowski  - Członek Zarządu Powiatu 
5. Andrzej Wieczorek   - Członek Zarządu Powiatu 

 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 
6. Andrzej Sebastyański -  Sekretarz  Powiatu 
7. Barbara Górna -  kierownik Biura Spraw Obywatelskich  
  i Zdrowia 
8. Zbigniew Byczyński -  Powiatowy Rzecznik Konsumentów 
9. Radosław Kubisz -  Kierownik Wydziału Europejskiego 
  i Rozwoju 
10. Karolina Krenz -  Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury 
  i Sportu 

     11. Mariola Substyk                   -  inspektor Wydziału Organizacyjnego 
      /Biuro Rady/ 
     12. Kinga Basiura        - protokolantka 
 
 
1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag i przyjęcie 

porządku obrad.  
2. Przyjęcie protokołów posiedzenia Zarządu z dnia 27 i 28 lutego 2008 roku. 
3. Informacja Starosty i Wicestarosty o działaniach między posiedzeniami 

Zarządu. 
4. Zapoznanie z informacjami i sprawozdaniami przedkładanymi na sesji Rady 

Powiatu przez: 
4.1 Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Wągrowcu, 
4.2 Powiatowego Lekarza Weterynarii w Wągrowcu, 
4.3 informacją o realizacji zadań w zakresie współdziałania z organizacjami  
      pozarządowymi w 2007 roku. 
4.4 sprawozdaniem Powiatowego Rzecznika Konsumentów za 2007 rok. 
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5. Rozpatrzenie wniosku Powiatowego Rzecznika Konsumentów o rozważenie 
możliwości przyznania środków finansowych na Powiatową Olimpiadę 
Wiedzy Konsumenckiej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawki czynszu dla lokalu 
użytkowego położonego w budynku przy ul. Kościuszki 15 oraz określenia 
wysokości stawki czynszu dla garaży położonych przy ul. Kościuszki 53 w 
Wągrowcu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego przekazania mienia Powiatu 
Wągrowieckiego będącego w posiadaniu Starostwa Powiatowego w 
Wągrowcu na rzecz Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 Wągrowcu. 

8. Propozycja budowy chodników przy drogach powiatowych w 2008 roku. 
9. Przedstawienie projektu wniosku preselekcyjnego do WRPO w ramach 

Działania 2.2. 
10. Przedstawienie projektu umowy na przebudowę sieci energetycznej na ul. 

Bartodziejskiej w Wągrowcu. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wprowadzenie z dniem 1 

września 2008 roku nowych zawodów w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych 
nr 1 w Wągrowcu. 

12. Przyjęcie planu dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli w 
2008 roku. 

13. Rozpatrzenie wniosku Klubu Turystyki Kajakowej „ZIMORODEK” o 
ufundowanie nagród na organizację XVIII Spływu Kajakowego. 

14. Przedstawienie informacji o wynikach kontroli przeprowadzonej w 
Starostwie Powiatowym przez inspektora NIK w Poznaniu w sprawie 
realizacji dotacji z zakresu administracji rządowej w powiązaniu z 
wydatkami powiatu. 

15. Ustalenie terminu następnego posiedzenia Zarządu. 
16. Uwagi i wnioski.  
 
 
Ad 1 
Przyjęcie porządku posiedzenia bez zgłaszania uwag. 

Ad 2 
Przyjęto protokół posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 27 i 28 lutego 2008 roku. 
 
Ad 3 
Starosta uczestniczył w: 
- sesji Rady Miejskiej,  
- spotkaniu w Rejowcu Poznańskim w bazie paliw, na które udał się z 
Przewodniczącym Rady Powiatu Wągrowieckiego, K. Migasiewiczem oraz z 
Burmistrzem miasta i gminy Skoki T. Kłosem,  
- spotkaniu z przedstawicielami firma Eboston z Grabowa w sprawie mobilnego 
internetu komórkowego, 
- spotkaniu z przedstawicielami Wyższej Szkoły Zawodowej z Piły, 
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- spotkaniu z dyr. Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo-Wychowawczej,                        
J. Fajkielem w sprawie otwarcia placówki, 
- rozmowach w UAM w sprawie funkcjonowania Oddziału Zamiejscowego w 
Wągrowcu, 
- spotkaniu w Czerwonaku, gdzie omawiano sprawy przejmowania dworców 
kolejowych, 
- spotkaniu z Kanclerzem szkoły z Gniezna w sprawie uruchomienia nowej 
szkoły, 
- odsłonięciu tablicy w ZSP nr 2, pamięci ofiar zbrodni katyńskich, 
- spotkaniu w szpitalu dot. remontów, 
- spotkanie z organizatorami V Rajdu samochodowego w sprawie organizacji 
rajdu na terenie powiatu wągrowieckiego. 
 
Wicestarosta uczestniczył w: 
- spotkaniu z p. Kmiecik, dyr. Wojewódzkiego Zarządu Dróg nt. planowanych 
inwestycji dróg wojewódzkich. Ponadto Wicestarosta poinformował o 
rozpoczęciu przebudowy ronda w Morakowie, instalacji świateł w Łęgowie, 
remontach bieżących dróg, remontach chodników, o przesunięciu zadania 
przebudowy drogi nr 196 na lata późniejsze, sprawie remontów chodników.  
 
Ad 4 
Zarząd Powiatu zapoznał się z informacjami i sprawozdaniami przedkładanymi 
na sesji Rady Powiatu. 
 
4.1 Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Wągrowcu, 
4.2 Powiatowego Lekarza Weterynarii w Wągrowcu, 
4.3 informacją o realizacji zadań w zakresie współdziałania z organizacjami  

 pozarządowymi w 2007 roku.  
4.4 sprawozdaniem Powiatowego Rzecznika Konsumentów za 2007 rok.  
 
Powyższe materiały zostaną zaopiniowane na następnym posiedzeniu Zarządu. 
Informacje i sprawozdania stanowią załączniki nr 1, 2, 3 i 4 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad 5 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Powiatowego Rzecznika 
Konsumentów Z. Byczyńskiego o rozważenie możliwości przyznania środków 
finansowych na Powiatową Olimpiadę Wiedzy Konsumenckiej. Zarząd Powiatu 
zdecydował o przekazaniu kwoty 700 zł na organizację Olimpiady, z finansów 
promocji powiatu. 
Pismo stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
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Ad 6 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie określenia wysokości 
stawki czynszu dla lokalu użytkowego położonego w budynku przy ul. 
Kościuszki 15 oraz określenia wysokości stawki czynszu dla garaży położonych 
przy ul. Kościuszki 53 w Wągrowcu.  
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 7 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie nieodpłatnego 
przekazania mienia Powiatu Wągrowieckiego będącego w posiadaniu Starostwa 
Powiatowego w Wągrowcu na rzecz Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 
Wągrowcu.  
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 8 
Zarząd Powiatu zapoznał się z propozycją budowy chodników przy drogach 
powiatowych w 2008 roku. Temat omówił kierownik Wydziału Europejskiego                    
i Rozwoju, R. Kubisz. Wątpliwości członków Zarządu budzi ul. Klasztorna w 
Gołańczy oraz Czeszewo. Sprawa podlega wyjaśnieniu, podobnie jak 
uzgodnienia, co do remontów chodników w miejscowościach Żabiczyn oraz 
Popowie Kościelnym w gm. Mieścisko. Nie ma natomiast wątpliwości, co do 
chodników leżących na terenie gminy i miasta Wągrowiec. 
Dokument stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 9 
Zarząd Powiatu zapoznał się z projektem wniosku preselekcyjnego do WRPO                    
w ramach Działania 2.2, który przedstawił R. Kubisz, kierownik Wydziału 
Europejskiego i Rozwoju. R. Kubisz przedstawił harmonogram prac oraz 
terminarz postępowania preselekcyjnego. 
Dokument stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 10 
Zarząd Powiatu zapoznał się z projektem umowy na przebudowę sieci 
energetycznej na ul. Bartodziejskiej w Wągrowcu, który przedstawił 
Europejskiego R. Kubisz, kierownik Wydziału Europejskiego i Rozwoju. 
Dokument stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 11 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
wprowadzenie z dniem 1 września 2008 roku nowych zawodów w Zespole 
Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Wągrowcu w kierunkach: technik 
drogownictwa, budownictwa, usług fryzjerskich, logistyki, procesów 
graficznych. 
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Zarząd Powiatu uzgodnił, ze na spotkaniu z wójtami i burmistrzami należy 
przypomnieć, żeby dyrektorzy szkół regularnie przedstawiali informację o 
liczbie uczniów kształcących się poza granicami powiatu. Zarząd Powiatu 
ponadto zwrócił się o pisemne wyjaśnienie na następne posiedzenie Zarządu 
programu nauczania kierunku budownictwa, kadry nauczycielskiej oraz 
organizację praktyk zawodowych. 
Uchwałę przedstawiła K. Krenz, kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu. 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 12 
Zarząd Powiatu przyjął plan dofinansowania doskonalenia zawodowego 
nauczycieli w 2008 roku, którego treść przedstawiła K. Krenz, kierownik 
Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu. 
Plan stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 13 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Klubu Turystyki Kajakowej 
„ZIMORODEK” o ufundowanie nagród na organizację XVIII Spływu 
Kajakowego. Zarząd zdecydował o przekazaniu kwoty 1.200 zł, z czego 150 zł z 
działu turystyki oraz 1.050 zł z promocji powiatu, na organizację Spływu. 
Wniosek przedstawiła K. Krenz, kierownik Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu. 
Wniosek stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 14 
Zarząd Powiatu zapoznał się z informacją o wynikach kontroli przeprowadzonej 
w Starostwie Powiatowym przez inspektora NIK w Poznaniu w sprawie 
realizacji dotacji z zakresu administracji rządowej w powiązaniu z wydatkami 
powiatu. W wyniku przeprowadzonej kontroli nie stwierdzono większych 
nieprawidłowości, o czym poinformował Starosta M. Piechocki. 
 
Ad 15 
Następne posiedzenie Zarządu ustalono na dzień 13 marca 2008 roku o godz. 
8.00. 
 
Ad 16 
Zarząd Powiatu wytypował przedstawicieli Zarządu do reprezentowania go na 
poszczególnych imprezach i spotkaniach. 
 
Członek Zarządu, W. Ewertowski uczestniczył w spotkaniu w Żelicach, gdzie 
podjęto temat problemu przekazania informacji o awariach energetycznych, 
bowiem w przypadku awarii nie można dodzwonić się do Pogotowia 
Energetycznego w Wągrowcu. Zarząd podjął decyzję o skierowaniu w tej 
sprawie pisma do energetyki. 
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W. Ewertowski zadał również pytanie dotyczące wycięcia krzewów przy drodze 
powiatowej. Wicestarosta T. Kranc wyjaśnił, że zainteresowana osoba musi 
zwrócić się do Powiatowego Zarządu Dróg o pozwolenie na taką wycinkę. 
 
W. Ewertowski zadał pytanie odnośnie informacji na temat parkingu na                           
ul. Gnieźnieńskiej, koło firmy Lindner (parking przy jezdni pomiędzy 
drzewami). 
 
A. Wieczorek zwrócił uwagę na termin rozpoczęcia przebudowy ul. Średniej                     
w  Wągrowcu i podjęcie odpowiednich kroków w celu przyspieszenia realizacji 
tego zadania. 
 
 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie Zarządu zakończono. 

 
 
Protokołowała 

           _____________                   
            / K. Basiura /                                  

                                                               Starosta Wągrowiecki 
                                                       

                                                                                        
__________________________ 

                                                                                  /Michał Piechocki/  
      
 
                           Wicestarosta 
 
                                            ______________________ 
                                                      /Tomasz Kranc/                    

 
 

         Andrzej Bielecki                ___________________ 
 

        Wiesław Ewertowski         ___________________ 
 

        Andrzej Wieczorek            ___________________ 
 
 

 


